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Péterfi Annamária

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a bizottság öt fővel 
határozatképes. Pokolyné Garay Gertrúd és Timár Gyula bizottsági tagok előzetesen jelezték, hogy nem 
tudnak részt venni a bizottság ülésén. Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkérte Varga Dániel alelnök urat.
A meghívóval előzetesen kiküldésre került a napirendi javaslat. Kérdés, hozzászólás nem lévén 
szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
60/2024. (IV. 18j GIB határozata 
a Gazdasági és Jogi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága a 2024. április 18-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat szabad pénzeszközének bankbetét 
formában történő lekötése
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

2. Kötelezettségvállalás az utcai hulladékgyűjtő edényekben összegyűlt települési hulladék 
gyűjtésére és szállítására
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

3. Egyebek
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1 A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat szabad pénzeszközének bankbetét 
formában történő lekötése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Petrovitsné Fehér ludit. irodavezető: az előterjesztés arra tesz javaslatot, hogy a költségvetési 
rendeletben meghatározott 6 milliárd Ft összegű szabad pénzeszközt lekössék kétfajta 
konstrukcióban. Egy 6 hónapos, illetve egy folyamatos 1 hónapos konstrukcióra tettek javaslatot. Jelzi 
a bizottságnak, hogy a májusban előkészítendő következő költségvetési rendeletben szeretnék a 
lekötött betét összegét felemelni. Még kialakítás alatt van ennek az összege, előreláthatólag 7 milliárd 
Ft-ra fognak javaslatot tenni. Szeretné, ha a bizottság átgondolná ezt a hatásköri előírását, hiszen 
ebben a pénzügyi helyzetben sokkal rugalmasabb lenne polgármesteri hatáskörben a betétlekötés, 
hiszen akkor napokra, hetekre is le tudnák az összegeket kötni, míg a bizottsági hatáskör miatt ez egy 
rugalmatlanabbá váló terület lett. A nagy lekötések most megszületnének a 6 milliárd Ft 
vonatkozásában, de a szabad pénzeszközeiket, ami van, hogy napokig többszáz millió forint, le tudnák 
kötni. Erre kér felhatalmazást a következő rendeletmódosításnál.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: a Gazdasági és Jogi Bizottság nem jogalkotó szerve az önkormányzatnak. 
A képviselő-testület dönt a szervezeti és működési szabályairól. A képviselő-testület a bizottságot ezzel 
a feladattal megbízta, és ezt a feladatot el fogják látni mindaddig, ameddig a képviselő-testület ezt így 
gondolja jónak. A második döntési pontban 1 milliárd Ft folyamatos lekötéséről van szó. Kérdezi 
irodavezető asszonytól, hogy ez azt jelenti-e, hogy a bizottság döntésétől a bizottság ellenkező 
döntéséig folyamatos-e ez a lekötés.

Petrovitsné Fehér ludit. irodavezető: igen.

Gulyás Gergely Kristóf elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő 1. határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
61/2024. ÍIV. 18.) GIB határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat szabad pénzeszközének bankbetét formában 
történő lekötéséről

1. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 
8/2024. (111,6.) önkormányzati rendelet 23. §-ában biztosított jogkörében eljárva úgy dönt, hogy 
az átmenetileg szabaddá váló pénzeszközt leköti az alábbiak szerint:

Betét összege 
lekötési idő 
lekötés típusa 
kamat

5. 000.000.000 Ft 
6 hónap 
egyszeri
bank által megadott aktuális ajánlat szerinti kamat

2. A Bizottság felkéri a polgármestert, hogy az Önkormányzat számlavezető bankjánál, mint 
számlatulajdonos betétlekötésre adjon meghatalmazást.
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Határidő: 2024. április 18. 
Felelős: polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
62/2024. fIV. 18.1 GIB határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat szabad pénzeszközének bankbetét formában 
történő lekötéséről

1. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 
8/2024. (III.6.) önkormányzati rendelet 23. §-ában biztosított jogkörében eljárva úgy dönt, hogy 
az átmenetileg szabaddá váló pénzeszközt leköti az alábbiak szerint:

Betét összege 
lekötési idő 
lekötés típusa 
kamat

1.000.000.000 Ft 
1 hónap
folyamatos, december 31 -ig
bank által megadott aktuális ajánlat szerinti kamat

2. A Bizottság felkéri a polgármestert, hogy az Önkormányzat számlavezető bankjánál, mint 
számlatulajdonos betétlekötésre adjon meghatalmazást.

Határidő: 2024. április 18. 
Felelős: polgármester

2. Kötelezettségvállalás az utcai hulladékgyűjtő edényekben összegyűlt települési hulladék 
gyűjtésére és szállítására
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Újszászi Györgyi, környezetvédelmi referens: ismerteti, hogy a május havi közterületi hulladékgyűjtők 
ürítésére, és az abból kikerülő hulladékok elszállítására vonatkozó előterjesztést nyújtották be. Kéri a 
javaslat támogatását és az előterjesztésben foglaltakkal kapcsolatos pozitív döntést.

Dr. Kun János, bizottsági tag: kérdezi, hogy ez csak májusra vonatkozik-e, miért nem egész évre.

Újszászi Györgyi, környezetvédelmi referens: előkészítés alatt van az a szerződés, amit a szolgáltató 
Budapest Közművek Nonprofit Zrt.-vel készítenek; a következő testületi ülésre készül el tárgyalható és 
elfogadható formában. Addig havonta kell a Gazdasági és Jogi Bizottságnak elfogadnia ezt a költséget.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdezi, hogy a kerületben a kommunális hulladékot a közterületi 
kukákból csak a megbízott partner gyűjti-e, vagy esetleg gyűjti-e más, esetleg kerületi intézményük is.
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Újszászi Györgyi, környezetvédelmi referens: kizárólag a BKN Nonprofit Kft., a MOHU koncessziós 
partnere gyűjti és szállítja. A GAMESZ egyéb helyeken gyűjti a kuka melletti hulladékot, és azt az 
előírásoknak megfelelően hulladékgyűjtőbe helyezik ki, illetve a GAMESZ végzi kizárólagosan a köztéri 
kutyaszemetesek ürítését.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kérdezi, hogy a GAMESZ jelenleg hol tárolja azt a kommunális hulladékot, 
amit a kukák mellől összegyűjt.

Újszászi Györgyi, környezetvédelmi referens: nem tudja a választ megadni.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: ezt a kérdést fel fogjak tenni igazgató úrnak is.

Varga Dániel, bizottsági tag: pontosan tudják, hogy hol tárolja a GAMESZ a kommunális hulladékot; a 
Toldy Ferenc utcában, a Toldy Ferenc Gimnáziummal szemben van a telephelyük, és az a telephely 
gyakorlatilag úgy néz ki, mint egy folyamatos lomtalanító udvar. Van ott mosógép, hűtőszekrény, 
minden egyéb hulladék; még olyan is van, aminek szaga is van, tehát ezzel válaszolt elnök úr kérdésére, 
és nem kell megvárni igazgató urat. Az, hogy ez mennyire helyénvaló, már egy másik kérdés; arról kéri, 
hogy kérdezze meg elnök úr igazgató urat, hogy mit gondol róla, ez mennyire szerencsés. Bár igazgató 
úr egy korábbi testületi ülésen már nyilatkozott arról, hogy semmilyen engedélye nincs a GAMESZ-nak 
arra, hogy kommunális hulladékot gyűjtsön és tároljon, és szerinte ez nem is szerencsés, de ez a 
polgármesteri utasítás, mit lehet tenni.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: ezt a feltételezést már jómaga is hallotta. Mindenféleképpen szeretné 
ezért, ha ennek a ténynek a hivatalos megerősítése megérkezne vagy a hivatal részéről, vagy pedig a 
GAMESZ részéről - kifejezetten azok fényében, amit képviselő úr is elmondott, hogy a GAMESZ 
igazgatója a képviselő-testület előtt nyilatkozott arról, hogy semmilyenféle hulladékkezelési engedélye 
nincs a GAMESZ-nak. Nyitott kérdések jelenleg, hogy milyen felhatalmazás alapján és hol kezeli a 
GAMESZ a kommunális hulladékot, és hol tárolja ezeket. Szeretné kérni, hogy ha esetleg a testület előtt 
nem lesz szó erről, akkor ezzel kapcsolatosan a következő rendes bizottsági ülésre készüljön egy 
tájékoztató.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
63/2024. fIV. 18.1 GlB határozata
kötelezettségvállalás az utcai hulladékgyűjtő edényekben összegyűlt települési hulladék 
gyűjtésére és szállításáról

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének a Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 8/2024. (III. 6.) önkormányzati 
rendelete (a továbbiakban Költségvetési rendelet) 7. § (1) bekezdés b) pont szerinti 
hatáskörben eljárva úgy dönt, hogy a Költségvetési rendelet 4/b. melléklet K337 „Egyéb 
szolgáltatások" és K351 „Egyéb működési célú előzetesen felszámított áfa" költségvetési sorok 
terhére megrendeli 2024. május hónapra vonatkozóan a MOHU MÓL Hulladékgazdálkodási 
Zártkörűen Működő Részvénytársaság (székhely: 1117 Budapest, Galvani utca 44., koncesszori 
alvállalkozójától a BKM Budapesti Közművek Nonprofit Zártkörűen Működő
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Részvénytársaságtól (székhely: 1116 Budapest, Kalotaszeg utca 31adószám: 10941362-2-44, 
cégjegyzékszám: 01-10-042582) a köztisztasági feladatellátás keretében a Budapest I. kerület 
területén a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat által telepített, vagy visszatelepített 
közterületi hulladékgyűjtőiben keletkező szilárd települési hulladékának - összesen 298 darab, 
35, 50 és 80 literes edényekből - történő begyűjtését, szállítását az árajánlatában foglalt 
szolgáltatási napokon, valamint kezelésre történő átadását, továbbá a nem önkormányzati 
tulajdonú összesen 131 darab 50 literes edény kültéri használatra történő bérlését nettó 2 582 
250,- Ft + áfa 697 208,- Ft, azaz bruttó 3 279 458,- Ft díj megfizetésével.

2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága felkéri a polgármestert az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti megrendelés 
aláírására.

Határidő: 2024. április 25.
Felelős: polgármester

3. Egyebek

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: tájékoztatja a bizottságot, hogy Légárné Gulyás Rita a tegnapi napon egy 
levelet címzett hozzá, amiben erős állításokat tett, és felszólította arra, hogy nyilvánosan kérjen tőle 
bocsánatot. Sajnálja, hogy irodavezető asszony nincs most itt, mert lettek volna hozzá kérdései; többek 
között az, hogy ő választotta-e ki az Officium botránnyal kapcsolatos ajánlatokat, illetve a beszerzési 
eljárások lebonyolításakor mi alapján választott ki olyan ajánlatokat, amelyek pár tíz-száz-ezer forint 
különbséggel pont azt a céget hozták ki nyertesnek, ahol polgármester asszony férje is dolgozik. De 
ezeket sajnos csak a levegőbe tudja kérdezni, mert irodavezető asszony egy ideje már nem tiszteli meg 
a bizottságuk ülését a jelenlétével. Természetesen tájékoztatni tudja a bizottságot arról, hogy a 
legutóbbi interpelláció kivizsgálás kapcsán megkapták azt a szakmai anyagot, amely a hivatal, a GAMESZ 
és a Kulturális Nonprofit Kft. írásos tájékoztatásai alapján készült. Az ebben megfogalmazott állítások 
minden esetben az írásban rendelkezésükre bocsátott tényeken alapultak. Irodavezető asszony 
levelére válaszolni fog írásban, és remélhetőleg irodavezető asszony belátja azt, hogy a munkájával 
kapcsolatos jogosan felmerülő kritika nem egyenlő semmilyen féle személyes lejáratással. 
Nyilvánvalóan ez senkinek nem célja, de az, hogy az önkormányzat átláthatóan és szakszerűen 
működjön, az nemcsak céljuk, de ennek a biztosítása a kötelességük is.

Dr. Kun |ános, bizottsági tag: nem biztos, hogy érdemes most rugózni ezen, mert ki nézi ezt a 
közvetítést, de ha már ezt felvetette elnök úr, válaszol rá. Az a problémája elnök úrnak irodavezető 
asszonnyal, hogy egy közbeszerzésen a legjobb ajánlatot adó cégnek adta meg a megbízást - annak 
ellenére, hogy annál a cégnél dolgozik a polgármester asszony férje, mint villanyszerelő. Ez valóban egy 
olyan dolog, amivel esetleg lehet villogni egy választási küzdelemben, de nem sok eredményt ad.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: nagyon sajnálja, hogy képviselő úrnak nem sikerült értő módon 
áttanulmányozni azt a jelentést, amit leraktak az asztalára, pedig volt rá olvasási szünete is, hogy 
megtegye. Nem erről van szó, nem közbeszerzési eljárásról van szó. Pont ellenkezőleg; a közbeszerzési 
eljárás megkerülésével egy gyanúsan, pár ezer forinttal a közbeszerzési értékhatár alatt lefolytatott 
meghívásos beszerzési eljárásról van szó, ahová egyébként irodavezető asszony szervezeti egysége 
választja ki az ajánlattevőket. Tehát itt nem az történik, hogy szabadon meg van versenyeztetve 
mindenkivel, hanem a beszerzési iroda kiválaszt három ajánlattevőt, és az ő ajánlataikat veszi 
figyelembe. Az is le volt írva az anyagban, hogy ez a cég legalább is gyanús körülmények között jutott 
nem egy, nem kettő, nem három, hanem négy megbízáshoz ennél az önkormányzatnál. Azt gondolja,
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hogy a tisztánlátás végett - de véleménye szerint ebben egyetértenek képviselő úrral ha valami gyanú 
felmerül, azt ki kell vizsgálni, éppen emiatt minden olyan feljelentést, bejelentést, amelyről a bizottság 
döntött, azt jómaga megtette, illetve megfogja tenni, hogy tisztán lássanak az ügyben.

Dr. Kun lános. bizottsági tag: először jól összezavarnak mindent, és aztán tisztán kell látni. Itt arról van 
szó, hogy történetesen polgármester asszony férje az ország egyik vezető ingatlanüzemeltető cégénél 
dolgozik, mint villanyszerelő. Irodavezető asszony minden bizonnyal nem is tudta, hogy ott dolgozik 
polgármester asszony férje. Persze, hogy meghívja a közbeszerzésekre, mert az egyik vezető cég. Több 
céget is meghívott, azok is vezető cégek. Ezek a cégek egymással nincsenek mutyizó kapcsolatban, és 
történetesen az a cég adta a legjobb ajánlatot, ahol polgármester asszony férje dolgozik. Minden 
bizonnyal a cég sem tudta, hogy ott dolgozik polgármester asszony férje, mert ott több száz, vagy ezer 
ember dolgozik, villanyszerelő is lehet több tucat. Igen, tisztán kell látni. Először jó nagy ködöt csinálnak, 
és aztán rámutatnak arra, hogy micsoda korrupció van az I. kerületben.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: ismételten megjegyezi, hogy nem közbeszerzési eljárásról beszélnek, 
hanem beszerzési eljárásról. Nagyon nagy és fontos különbség van a kettő átláthatósága között.

Dr. Kun lános, bizottsági tag: a közbeszerzési törvény szerint bizonyos értékhatár alatt meghívásos 
beszerzés van, és elnök úr ezt használja ki. Persze, ha közbeszerzést írt volna ki, akkor magasabb 
összegű ajánlatok vannak, de kiszámolta az irodavezető asszony, hogy ez egy olyan nagyságrend, ami 
miatt nem kell közbeszerzést kiírni.

Gulyás Gergely Kristóf, elnök: kéri, ha valamihez nem ért képviselő úr, akkor ne állítson valótlanságokat. 
Nagyon értékelné, ha megtisztelnék egymást azzal, hogy végig hallgatják egymást, jómaga is 
végighallgatta képviselő urat. Szeretné, ha a maradék időben kölcsönösen meg tudnák egymást 
tisztelni. Beszerzési és közbeszerzési eljárás kapcsán előzetes indikatív árajánlatok döntenek arról, 
hogy ez beszerzési vagy közbeszerzési eljárás. Bár az nagy hatással van rá, hogy kitől is kérdezik meg 
azt, hogy mekkora árat hajlandó ezért fizetni. Érdekes módon - ha emlékei nem csalnak-, ha 2 000 Ft- 
tal magasabb árat adott volna az a cég, ahol polgármester asszony férje dolgozik, akkor ezt már egy 
nyílt közbeszerzési eljárásban kellett volna lefolytatni, nem pedig egy zárt ajtók mögötti beszerzési 
eljárásban. Arról, hogy ezek a cégek, amelyektől árajánlatot kért a hivatal, összejátszanak-e vagy nem, 
nincs információja, de az adott árajánlatok közötti nagyon alacsony eltérés kapcsán a Gazdasági 
Versenyhivatalhoz is fog fordulni, hogy vizsgálják ki, volt-e bármilyen összejátszás a cégek között. 
Hozzátette, hogy mindnyájan szeretnének olyan munkahelyen dolgozni sima munkavállalóként, ahol 
bármikor itt tudnak lenni egész napokat képviselő-testületi ülésen, bármikor tudnak jönni-menni a 
Polgármesteri Hivatalban. Valahogyan polgármester asszony férjének sosincs munkaideje. Ezzel 
szeretné is lezárni ezt a vitát, mert nem a mai ülésükre tartozik. Véleménye szerint az előző bizottsági 
ülésen ezt részletesen megtárgyalták. Ha bármilyen új információ felmerül az üggyel kapcsolatban, 
arról természetesen tájékoztatni fogja a bizottságot.

További kérdés, hozzászólás, valamint egyebek nem lévén az elnök megköszönte a részvételt és az 
ülést bezárta.

Budapest, 2n?A ánriik ?q
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ÉRTÉKESÍTÉSI OSZTÁLY

Árajánlat elfogadása, egyben megrendelés:

Alulírott.............................................. jelen BKM044/8763-2/2023 iktatószámú árajánlatban szereplő díjakat, a
benne szereplő fettételek figyelembevételével, aláírásommal, mint a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 
részéről eljárni jogosult képviselője elfogadom, a szolgáltatást megrendelem, és erre való tekintettel a BKM 
Nonprofit Zrt. által biztosított tényleges szolgáltatás alapján a számla kiállításának jogosultságát elismerem és 
tudomásul veszem.

A számlák kiállításához, pénzügyi elszámoláshoz szükséges adatok az alábbiak: 

Cég neve:

Cég székhelye:

Számlázási cím:

Adószám:

Bankszámlaszám:

Kapcsolattartó neve, telefonos elérhetősége:

,2023.

megrendelő cégszerű aláírása

Megrendelése esetén kérjük kitöltve, cégszerű aláírással ellátva visszaküldeni Társaságunk részére.

OLDALSZÁM
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